
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-568 (21int03441)

Datum indiening: 16 juli 2021

Onderwerp: Blaashal

Naam indiener: Hans van den Moosdijk en Roel Eefting

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Naar aanleiding van het op 6 juli genomen collegebesluit om een tijdelijke 
omgevingsvergunning te verlenen voor het  realiseren van een blaashal op sportpark de Pas 
te Elst heeft D66 Overbetuwe de onderstaande vragen.

Onze vragen:
1. In de stukken die behoren bij de besluitvorming wordt melding gemaakt van het betrekken 
van omwonenden bij de besluitvorming. Gesprekken met de omwonenden geven ons de 
indruk, dat wel kort gesproken is met enkele omwonenden en niet met allen. 

Vragen: 
- Hoe hebt u de bezwaren van de omwonenden meegewogen bij de besluitvorming? 
- Heeft het college zich ter plaatse laten informeren over de impact van een 10 meter 

hoge hal op respectievelijk 24.60 meter (nr. 29), 16.20 meter (nr. 31) en 17.70 meter (nr. 
33) van de perceelgrens van de omwonenden voor een periode van 10 jaar?

- Is het college bereid om onder leiding van een onafhankelijke voorzitter ruim voor 
september 2021 met de 5 omwonende gezinnen in gesprek te gaan om te kijken wat er 
wel mogelijk is? Dus te zoeken naar een modus waar ook zij zich gehoord voelen en 
hun inbreng een plek krijgt.

2. De gronden voor de beoogde blaashal hebben de bestemming groen en hier mogen 
daarom geen gebouwen komen. Deze bestemming is destijds bewust vastgelegd om de 
bewoners van de aangrenzende percelen met de bestemming wonen, die een ontsluiting 
hebben aan de Rijksweg-Zuid, te beschermen tegen geluids- en lichtoverlast. En om deze 
bewoners een groen en vrij uitzicht te garanderen. Er is ook een eerdere uitspraak van de 
Raad van State over die gronden gedaan.

Vragen: 
- Kunt u aangeven welke omstandigheden nu anders zijn en dat deze bescherming en 

garantie nu niet meer nodig is?
- Is het college bereid om een mogelijke stagnatie - doordat er eerst een rechterlijke 

uitspraak verlangd kan gaan worden - te voorkomen en daarom alvast nu naar een 
tweede oplossing/nieuwe plek voor de blaashal te zoeken? Voor de scholen Westeraam 
en Lyceum zal per 1 november 2021 immers een sportfaciliteit geregeld moeten zijn. 

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.



Daarnaast verdient HCOB ruimte om in de wintermaanden hockey te kunnen aanbieden 
in onze eigen gemeente.
 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

D66 Overbetuwe,
Hans van den Moosdijk
Roel Eefting


